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VPRAŠANJA IN POBUDE, PODANE NA 8. SEJI OBČINSKEGA SVETA, 

Z ODGOVORI STROKOVNIH SLUŽB  

 

Uršula Vezonik 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-70: 

Stanovalci bloka Ob Suhi 27a so name naslovili opozorilo, iz katerega izhaja, da naj bi 

lokalna skupnost (seznanjeni ga. Jožica Ačko in ga. Mateja Brankovič) na zemljišču s 

parc. št. 846/10, k.o. Ravne umestila gugalnici na neprimernem prostoru, kjer ni 

poskrbljeno za varno uporabo tega igrala. Občani pričakujejo, da bo občina igralo 

nemudoma odstranila, sicer bodo o tem obveščene pristojne inšpekcijske službe oziroma 

bodo sproženi postopki za prisilno odstranitev. 

 

Lokalna skupnost bi se morala pred načrtovanjem in umestitvijo posvetovati s stanovalci 

in etažnimi lastniki stanovanj, tako pa so bili le-ti nemalo presenečeni in postavljeni pred 

dejstvo postavitve igrišča. Igralo je namreč postavljeno le ok. Štiri metre od stene 

večstanovanjskega bloka in tik pod okni stanovanj. Stebri gugalnice so postavljeni tik ob 

asfaltirani poti, ki vodi od parkirišč do vhoda stavbe Ob Suhi 27a.  

 

Takšna postavitev igrala ni skladna z Direktivo o splošni varnosti proizvodov 2001/95/ES 

in z Zakonom o splošni varnosti proizvodov, saj ni zadoščeno standardoma SIST EN 1176 

in SIST EN 1177. Slednji standard namreč za vsa igrala z izsiljeno silo, kamor sodijo 

gugalnice, zahteva, da mora biti pod njimi nameščena varna podlaga, to pa bi v 

zadevnem primeru pomenilo obvezno namestitev umetne podlage oziroma sipkih 

materialov v razdalji pred in za sredinsko točko gugalnic v razdalji ok. 3,3 do 3,8 metrov.  

 

Tako predpisano varnost pa v obravnavanem primeru ni mogoče zagotoviti, saj je igralo 

nameščeno tik ob asfaltirani poti.  

 

Za igralo torej ni zagotovljena podlaga, ki bi ublažila padec, dodatno pa je varnost otrok 

pri njihovi uporabi ogrožena tudi zaradi dejstva, da se z guganjem posega v neoviran in 

nemoten dostop po asfaltirani pot do vhoda v stanovanjski blok, zaradi česar je varnost 

otrok in nemotena igra ogrožena tudi zaradi možnosti trkov z mimoidočimi. Lokalna 

skupnost je torej igralo namestila v neposredni bližini nevarnega območja. 

 

Stanovalci sicer pozdravljajo prizadevanja občine, da skrbi za najmlajše, vendar pa bi 

bila slednja dolžna, da se pred postavitvijo posvetuje ne samo z uporabniki, ampak tudi s 

stanovalci in torej upošteva pričakovanja vseh deležnikov, predvsem pa zagotovi varno 

in nemoteno igro otrok in preživljanje prostega časa. Pri načrtovanju je potrebno 

upoštevati dejstvo, da pomeni postavitev igral hkrati tudi oblikovanje prostora za 

srečanje in druženje ne samo otrok, ampak tudi odraslih, zaradi česar se poveča 

koncentracija ljudi na določenem prostoru. Zadevna umestitev igrala, ki je poleg tega 

postavljeno še v kotanji med brežino in steno večstanovanjskega bloka, tako med 

drugim moti tudi neoviran dostop do stavbe in mirno uporabo stanovanjskega prostora.  

 

Odgovor: 

Občina Ravne na Koroškem namerava v kratkem na območju, kjer se nahaja predmetna 

gugalnica, pričeti z izgradnjo pločnika in ceste. Zaradi navedenega se bo gugalnica 

prestavila. Po dokončanju izgradnje ceste in pločnika pa bodo strokovne službe občine na 

območju naselja Ob Suhi skušale najti ustrezno lokacijo za postavitev gugalnice. 

 

http://www.ravne.si/
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Darja Krevzelj 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-71: 

Koroški pokrajinski muzej je junija 2002 z odlokom ustanovilo dvanajst občin koroške 

regije,  ko  sta se združila Koroški muzej Ravne in Koroški pokrajinski muzej Slovenj 

Gradec. S svojim poslanstvom opravljamo zdaj varovanje premične kulturne dediščine. 

Leta 1953 so s postavitvijo vodnega kladiva in kovača na prostem zaznamovali 

ustanovitev Delavskega muzeja, ki je bil v prvih letih brez redno zaposlenega, vodil pa 

ga je upravni odbor. Od leta 1966 do 1991 je Delavski muzej deloval kot notranja 

organizacijska enota v okviru takratne knjižnice. Leta 1991 je postal samostojni zavod in 

se preimenoval v Koroški muzej Ravne. V smislu varovanja kulturne dediščine so 

nastajale zbirke gospodarske zgodovine, kasneje sta nastali etnološka zbirka in rudarska 

zbirka v Črni na Koroškem, ter leta 1979 Prežihov spominski muzej - Prežihova bajta. 

Leta 2003 se je uprava muzeja na Ravnah selila na novo lokacijo v t.i. Perzonale, del 

spomeniško varstvenega kompleksa stare železarne s krčilno kovačnico znotraj železarne 

Ravne. Del zbirke ostaja na gradu.  

Iz 16. člena Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Koroški pokrajinski muzej izhaja, da 

ima Koroški pokrajinski muzej pomočnika direktorja, ki je praviloma tudi vodja ene 

izmed enot muzeja. Muzej na Ravnah je do leta 2014 imel pomočnico direktorice, potem 

je direktorica po mojem videnju razrešila pomočnico direktorice in prav tako do sedaj ni 

imenovala novega pomočnika direktorice. Glede na tradicijo muzeja Ravne in njene 

bogate zbirke: Štauharija, Prežihova bajta, Forma viva, etnološka zbirka, menim, da 

direktorica kaže diskriminacijski odnos do muzeja Ravne, za katerega tudi občina Ravne 

prispeva določena sredstva. Vemo, da so v okviru slovenske poti kulture železa in širše 

evropske poti pred muzejem še vedno velike naloge. Prav tako sem prepričana, da se bo 

projekt Štauharija v ugodnejši finančni perspektivi tudi nadaljeval. Zato želim prebrati in 

pa seveda dobiti argumente direktorice, zakaj smo na Ravnah po več kot šestdesetih 

letih ostali brez vsaj pomočnika direktorja, in pa odgovor župana, ali je v okviru svojih 

vsaj moralnih pristojnosti do sedaj zahteval obrazložitve. Menim da je nedopustno, da 

mesto s tako bogato kulturno dediščino, še posebej železarstva, nima vsaj vodje enote, 

če ne že samostojnega muzeja, kot je bil pred letom 2002.  

 

Odgovor direktorice KPM: 

Ureditev razmerij v Koroškem pokrajinskem muzej, v Muzeju Ravne, ki bodo zadovoljile 

interese ustanovitelja in bodo v skladu z organizacijskimi in stroškovnimi možnostmi 

zavoda, so v teku.  

V Muzeju Ravne je prišlo do spremembe 22. 10. 2014, ko je bila pomočnica direktorja za 

program premeščena na novo delovno mesto, zdaj je zaposlena  kot kustosinja z 

doktoratom za tehniško dediščino. Vsi postopki v zvezi s kadrovsko spremembo pa še 

niso zaključeni. Gre za postopke in odločitve, za katere želimo, da so pretehtani, 

zahtevajo določen čas in jih urejamo. 

Kot javni zavod s poslanstvom varovanja premične kulturne dediščine se zavedamo 

odgovornosti do Občine Ravne na Koroškem  kot ene od ustanoviteljic zavoda. Menimo, 

da delo v enoti muzeja na Ravnah kljub kadrovski spremembi teče nemoteno in da 

uresničujemo zastavljene cilje letnega programa dela. Zagotavljamo, da aktivnosti v 

okviru projekta Slovenske poti kulture železa niso okrnjene, prav tako tečejo tudi 

aktivnosti na področju mednarodnega sodelovanje s srednjeevropsko potjo kulture 

železa. Aktivno smo vključeni v proces obnove muzejske stavbe na gradu Ravne. V 

okviru finančnih zmožnostih nadaljujemo projekt ureditve štauharije. Smo aktivni 

sodelujoči v okviru 9. mednarodnega simpozija Forma viva Ravne 2014. Izvršujemo 

program občasnih razstav ter prireditev na Prežihovi bajti. 

http://www.ravne.si/
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Odgovor župana: 

Po prejeti informaciji na začetku letošnjega leta je bilo na sestankih z vodstvom muzeja 

zagotovljeno, da je muzej voden v skladu z odlokom o ustanovitvi in statutom ter da ima 

Muzej Ravne tudi vodjo enote. Obenem smo to dogovorili tudi s predstavniki Občine 

Ravne v svetu muzeja. Tako nam je bilo zagotovljeno, da je v teku postopek za 

imenovanje vodje enote Muzeja Ravne, ki je hkrati pomočnik oz. namestnik direktorja 

zavoda.  

 

 

 

 

mag. Zlatko Halilovič 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-72: 

Bral sem, da ima občina namen v kratkem zasaditi različne sorte drevesnih sadik. Med 

iglavci bodo posajene smreka, omorika, črni bor, rdeči bor, jelka, tisa, ginko in macesen, 

izmed listavcev pa gaber, bukev, hrast, lipa in jerebika. Moja pobuda je, da okoli 

osnovnih šol in vrtcev zasadimo jabolčne nasade starih sort jablan: krivopecelj, 

mošancelj, carevič in voščenka. Odpirajo se številne možnosti in upam, da katero 

izkoristimo tudi na Ravnah. Ob tem izpostavljam zapis Gorazda Marinčka o ugotovitvah 

britanskih znanstvenikov, da je vrednost ekosistemskih storitev, izdelava kisika, 

očiščevanje ozračja, voda, preprečevanje erozije samo enega odraslega drevesa v 

petdesetih letih življenjske dobe vrednotena na 107.000 evrov, kar pomeni, da imamo od 

enega drevesa vsako leto za preko dva tisoč evrov koristi. Vrednost sadja, medu in 

drugih otipljivih stvari pa še sploh ni v tej kalkulaciji. To naj bo tudi vzgled mladini in 

vsem občanom, da bodo ustvarjalni in etični ter naj imajo kulturni odnos do narave in 

okolja.  

Predlagam, da vsak občinski svetnik donira nakup najmanj dveh sadik. Organizacijo naj 

prevzamejo strokovne službe občine, ki naj s pomočjo osnovnih šol in vrtcev preko 

komunalnega podjetja organizirajo posaditev, ki naj bo tudi medijsko podprta. Začnimo 

ekološko osveščati širšo javnost z lastnimi pobudami in dejanji in hkrati združimo 

prijetno s koristnim.  

 

Odgovor: 

O zasaditvah starih drevesnih sort na javne površine smo pred vašo pobudo sami že 

razmišljali in  iskali možnost realizacije. Vsekakor smo bili bolj naklonjeni zasaditvam 

izven strnjenih naselij, npr. vzdolž kake pešpoti, večjih zelenih površin na robu naselja ... 

Pobuda je vseeno dobrodošla, v kolikor bo podprta s strani ostalih svetnikov, pa bo 

lokacije sadik potrebno zelo skrbno izbrati, saj so taki nasadi v strnjenih naseljih lahko 

tudi problematični (vzdrževanje, alergije ...). Šole in vrtce bomo obvestili o vaši pobudi 

in na osnovi njihovih stališč predlagali rešitve.   

 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-73: 

Predlagam, da ob dnevu državnosti organiziramo proslavo v eni izmed mežiških ali 

koroških občin. Danes so spomini na upornost Korošcev še živi, tudi vse rane še niso 

zaceljene. Iz pripovedovanja še živih prič in tudi iz lastnega doživljanja vemo, kako 

pomembna je bila Koroška v stoletju, v katerem je dozorevala slovenska državotvorna 

zavest in v katerem smo si ustvarili svojo državo. Vendar tudi zgodovina s potrebne 

časovne distance ne bo zmogla zaobiti bojev za severno mejo. Imamo Malgajev 

spomenik na Dobrijah, pomnik poslednjih bojev v Evropi z nacistično vojsko in njenimi 

kolaborantskimi enotami - lep spomenik na Poljani ter spomin na hude spopade z 

http://www.ravne.si/
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jugoslovansko vojsko, ko smo slovenski policisti in pripadniki teritorialne obrambe 

obranili severno mejo slovenske države in prisilili jugoslovansko vojsko k umiku iz 

Slovenije. Zmage v teh vojnah in spopadih so odločilno prispevale, da imamo danes 

svojo državo, da smo gospodarji na svojem. Zato je odgovorno od predstavnikov 

političnih oblasti tudi na lokalnem nivoju, da jih proslavljamo. Moti me, da v vseh 

dvanajstih koroških občinah proslavlja dan državnosti samo občina Dravograd, mi kot  da 

se sramujemo vseh teh zgodovinskih dogodkov. Prej sem slišal direktorja Glasbene šole, 

da bo drugo leto šestdesetletnica glasbene šole in predlagam, da proslavljanje 

šestdesetletnice glasbene šole vključimo v proslavljanje Dneva državnosti. Županu 

predlagam, da predstavi Svetu koroških občin pobudo, da vsako leto ena od občin 

organizira proslavo ob dnevu državnosti. Kot soudeleženec ustanavljanja nove države 

dobivam vabila za udeležbo na proslavah le iz Ljubljane. Koroška je dala ogromno 

neposrednih aktivnih udeležencev tudi v zadnji osamosvojitveni vojni, nekaj jih je še iz 

druge svetovne vojne in prav je, da pristopimo k temu na slavnosten, prazničen način.  

 

Odgovor: 

Predlog, da vsako leto organiziramo proslavo v eni od občin, bo tema pogovora na 

sestanku županov občin Mežiške doline.   

 

 

 

Suzana Vodnjov 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-74: 

V spomladanskem času sem podala pobudo za izgradnjo pasjega parka oz. pasjega 

igrišča v občinah Ravne na Koroškem in Slovenj Gradec. Naj povem, da v občini Slovenj 

Gradec pasji park že deluje, zato sprašujem občinske službe Občine Ravne na Koroškem 

kdaj bodo pristopile k realizaciji tega projekta.  

 

Odgovor: 

Za ureditev pasjega parka še vedno iščemo primerno lokacijo.  

 

 

 

 

Marjan Rupreht 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-75: 

Stanovalka iz bloka Javornik 38 je opozorila, da je bilo talno označeno parkirno mesto za 

invalide pred blokom namenjeno invalidnemu stanovalcu, ki pa je že nekaj let pokojni. 

Zanima jo, ali bi se dalo urediti, da bi bilo to parkirno mesto v prosti uporabi.  

 

Odgovor: 

Pred stanovanjskimi bloki v naseljih, kjer se pojavi potreba po ureditvi parkirnega 

prostora za invalide, je postopek ureditve tak, da stanovalci dajo pobudo na Svet za 

preventivo in vzgojo v cestnem prometu, ki zadevo obravnava in poda svoje mnenje. 

Pobude, ki jih podajajo stanovalci, se običajno nanašajo na konkretno osebo, svet za 

preventivo pa to problematiko obravnava širše. Zato je za ukinitev parkirnega mesta za 

invalide prav tako potrebno podati pobudo na svet za preventivo, čeprav invalidna oseba, 

ki tak prostor potrebuje, v tem bloku ne prebiva več.  
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Vprašanje-pobuda 14/18-76: 

Občanka sprašuje, ali bi se dalo urediti, da bi bil dovoljen prevoz starejših invalidnih oseb 

neposredno do vhoda v grad Ravne, kjer se odvijajo slovesnosti ob zlatih porokah. Zdaj 

so ljudje v takih primerih v nerodnem položaju. 

 

Odgovor: 

Z upravljavcem grada Ravne je dogovorjeno, da je v takih primerih dovoljen prevoz oseb 

do vhoda v zgradbo. 

 

 

 

Milan Škafar 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-77: 

Predlagam, da se župan s predstavniki športnih klubov (predsednikom športne zveze) 

dogovori in doseže konsenz, da se da prednost trženju športnih objektov in prostorov v 

upravljanju ZKŠTM; da se torej v času, ko se kaže zanimanje za zasedbo teh objektov s 

strani tujih klubov, ki bi prišli k nam na priprave, tem to tudi omogoči. Sprotne dogovore 

z domačimi klubi naj vodi direktor ZKŠTM.  

 

Odgovor: 

Takšno rešitev, ki je vsekakor smiselna, je potrebno uveljaviti skozi sprejem letnega 

programa športa in posledično s pogodbami o koriščenju prostorov, ki jih sklepamo s 

športnimi klubi. Tam je potrebno dodati določilo, da se v določenem oz. dogovorjenem 

obsegu lahko tržijo prostori, ki sicer po letnem programu pripadajo klubom. Za leto 2016 

bom kot predlagatelj letnega programa športa upošteval pobudo na ta način. Sam letni 

program pa sprejema občinski svet.  

 

 

 

Igor Oder 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-78: 

Direktorja športnega zavoda sprašujem, kako je z igriščem za odbojko na mivki pri DTK. 

Več občanov je namreč ugotovilo, da je zelo slabo urejeno, v mivki je polno grobega 

kamenja, tudi stebri so dotrajani. Mislim, da se to z malo dobre volje in brez velikih 

sredstev da takoj urediti. Istočasno sprašujem, kaj bo kot odgovorna oseba ukrenil v 

zvezi s preprečevanjem vlomov, ki se menda dogajajo v bifeju na letnem bazenu, da bo 

preprečil metanje kamnov v letni bazen in uničevanje ograje okrog njega. Veliko teh 

stvari je bilo zgrajenih izključno z denarnimi sredstvi sponzorjev in je prav, da jih na nek 

način spoštujemo. Z gotovostjo lahko zatrdim, da tako lepega objekta nimajo v celi 

Avstriji. Na to smo lahko samo ponosni in bilo bi prav, da bi to še dolgo ostalo.  

Direktor naj razmisli tudi o spletni strani mladinskega hotela Punkl, ki bi po mojem 

morala biti zaradi možnosti večjega trženja tudi v nemškem in srbohrvaškem jeziku, prav 

tako je tudi stran športnega zavoda samo v slovenščini.  

 

Odgovor direktorja ZKŠTM: 

Igrišče za odbojko na mivki res ni v najboljšem stanju. Ko se je gradilo, se je drenaža 

pomešala z mivko in po vsakem rahljanju pobiramo kamenje. Tega je sedaj bistveno 

manj. V načrtu imamo dokup ok. 50 ton mivke, obstoječo bomo presejali, kar letos 

zaradi omejenih stroškov ni bilo mogoče, je pa v planu drugo leto. Stebre in ograje 

saniramo sproti. 

http://www.ravne.si/
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Na letnem bazenu smo v bife namestili alarmno napravo, velik problem pa je uničevanje 

ograje okrog bazena, ki jo vseskozi sproti saniramo. Poskusili smo že marsikaj, vendar je 

to problem vandalizma, ki je zelo prisoten v celotni občini. 

 

Postopoma posodabljamo spletne strani, zaradi stroškov ne moremo vse naenkrat, 

vsekakor pa bomo upoštevali vaše mnenje. 

 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-79: 

Pred približno mesecem dni so v oddaji Epilog na televiziji  izpostavili, da ima naša 

občina takoj za Mariborom največ deložacij v Sloveniji. Zanima me, zakaj je temu tako in 

kaj lahko mi vsi skupaj ukrenemo, da se stanje izboljša. Ker je stanje kot smo izvedeli iz 

medijev zares zaskrbljujoče, je prav, da temu področju namenimo več časa in ga 

poskušamo v okviru naših moči kar najhitreje urediti. Gospoda župana sprašujem, ali se 

na tem področju že kaj dogaja. 

 

Odgovor: 

Tako Občina Ravne na Koroškem kot tudi Stanovanjski sklad se trudita, da do deložacij 

ne pride. Veliko je dolžnikov, ki imajo možnost, da dolg poplačujejo na obroke. 

Upravnika, Stanovanjsko podjetje d.o.o., smo prosili, da pripravi pregled števila 

dolžnikov ter višino dolgov najemnikov, pri katerih se je postopek deložacije že pričel, 

vendar se je zaradi sklenitve sporazuma o obročnem odplačevanju prestavil. Vsem, ki se 

oglasijo pri nas ali na Centru za socialno delo se pomaga z dodelitvijo denarne pomoči za 

poplačilo dolgov, ki je lahko višja od redno dodeljene denarne pomoči.  

 

S strani upravnika smo pridobili podatek o dejansko izvedenih deložacijah v Občini Ravne 

na Koroškem po letih: 

 

Leto Lastnik občina Ravne na Koroškem 

- 211 stanovanj               

Lastnik SSRS, Javni sklad 

- ok. 300 stanovanj  

 

2012 1 3 

2013 1 3 

2014 2 3 

   

 

V letu 2015 do konca avgusta ni bilo deložacij.  

Naj pripomnimo, da sta v letu 2014 deložirana najemnika stanovanj, ki sta v lasti Občine 

Ravne na Koroškem, stanovanji trajno zapustila brez odpovedi najemnega razmerja. 

Stanovanje je bilo dlje časa prazno, zato je bilo za vstop v stanovanje, na podlagi 

področne zakonodaje, potrebno preko sodišča oziroma izvršitelja izvesti postopek 

deložacije. 

 

                                Župan 

        Občine Ravne na Koroškem 

                dr. Tomaž Rožen 

http://www.ravne.si/
mailto:obcina@ravne.si

